
 
Bestyrelsesmøde 

Dato:  lørdag den 28 januar 2023 

 
Mødet er kl.  10.00   -12.00  ?             Hos: Ida, Edderfuglevej 12 

 
Deltagere:  Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker og Lars 
 

   

 Emne  Beslutninger 

1 

 

Økonomi 

Info/oplysninger om forenin-

gens økonomi siden sidst. 

Kort gennemgang af Ida, Årsregnskab er sendt til 

revision og gennemgås på næste møde. 

Dette gælder også for budgettet for 2023. 

Ida og Per bytter plads i bestyrelsen, Per bliver 

Kasserer og Ida bestyrelsesmedlem 

2 Betalinger til di-

get, status. 

Mangler stadig betaling fra 1 

medlem af første rate. 

Der bliver udsendt rykkere til de som skulle have 

glemt at betale 2. rate af diget. 

3 Digekronen Digekronen er flere steder 

slidt, men reparation er ikke 

med i entreprisen.  Evt. Top-

dressing og eftersåning af di-

gekronen påtænkes. 

Hvem skal tilbydes entrepri-

sen og en prissætning på ar-

bejdet. Tidsplan for arbejdet. 

Der bliver indhentet tilbud fra mindst 2-3 mulige 

dygtige lokale leverandører til dette. Vi vil være 

sikre på at det bliver lavet rigtigt. 

Diget forventes færdigt i begyndelsen af marts 

2023. Kappel færdiggører stensætningen på dige-

kronen, med opfyldning af hullerne mellem ste-

nene. 

Når Kappel er færdig tager vi stilling til det videre 



Noget af materialet fra Lerbjer-

get, skal bruges til diget og re-

sten køres i depot, som aftalt. 

forløb. 

 

 

 

4 
Affaldsbehol-

derne 

 Beholderne skal stå på egen 

matrikel med fast bund. Usik-

kerhed om hvor skellet er. 

Det ser godt ud mange steder. 

HUSK spandene skal stå på jeres egen grund, 

matrikel nr. ikke på offentlig vej. 

5 

IT, facebook, 

hjemmeside etc 

Moderniseringen af hjemme-

siden. 

Aftaler om brug af Facebook. 

Bestyrelsesreferater og kor-

rekturlæsning. 

 

Der arbejdes på, sammen med Roland, at flytte 

hjemmesiden til en bedre platform. Der er ikke 

truffet endelig beslutning endnu. 

6 

Vedligehold af 

veje og stier 

Der skulle være grus i depo-

terne til vejene, ellers må i 

gerne give besked. 

Vi vil i foråret besigtige vejene så vi er sikre på at 

alt er ok, samt at det er muligt at komme til og fra 

området. 

Vi besøgte Flamingovej efter mødet. 

7 

Matrikler:15e ved 

Hættemågevej. 

Kommunen har kontakt til ar-

vinger. Vi forventer at høre fra 

TK om overdragelse af 15e til 

Gf. 

 

Der vil blive sendt rykker vedr. svar til kommunen, 

da grunden er med i planen vedr. ny projekt bade-

bro. 

8 

Nye Badebroer 

Ved ny type badebro skal 

godkendelse søges hos TK. 

Fondsansøgning sendt. 

Der er bevilliget kr. 175.000 fra Friluftsrådet. 

Der er modtaget tilbud fra 3 leverandører. 

Broudvalget gennemgår tilbuddene og afleverer 

indstilling til bestyrelsen for senere godkendelse 

på Generalforsamlingen 2023 



9 

Nuværende 

broer 

Hvert brolaug laver en liste 

over nødvendige reservedele 

til næste års isætninger. Li-

sterne afleveres til Hugo Brix 

fra bestyrelsen. 

Da der ikke kommer nye og bedre broer endnu, er 

det nødvendigt at bruge penge til de eksisterende 

så de kan blive stillet op til forår igen. Reservedels 

liste skulle være undervejs. 

10 

Trampestien 

Park og Vej har modtaget an-

søgning, men ingen tilbage-

melding endnu . 

Vi vil prøve om vi kan få hastigheden ned til 50 

km, og et forbud mod gennemkørsel med last-

vogne over 3500 kg. Ærindekørsel i området til-

ladt. Dette for at mindske lastvognstrafikken på 

Helligsøvej. 

11 Generalforsam-

ling 

Afholdes Thyholm Midtpunkt 

20.05.23 kl. 14.00 

Den 20. maj 2023 kl 14.00. der er kaffe fra 13.30 

– 14.00. indkaldelse kommer senere. 

12 Nyhedsbrev til 

medlemmerne 

Indhold; hensigt; udsendel-

sesdato 

Kommer når diget er færdig i marts 2023. 

13 

Debat 

Hvad ønsker vi på sigt skal 

nyde fremme i vores område? 

Der må gerne sendes ideer og forslag til bestyrel-

sen om hvad der kunne tænkes af forbedringer i 

området. 

14 Diverse samt 

næste bestyrel-

sesmøde. 

 Dato og sted. 

Forsøger at holde mødet med 

flest værende fysisk tilstede. 

Vi har stadig ikke fået en opkrævning vedr. El til 

Hjertestarter. 

Næste møde den 10. marts kl. 10.00 hos Per Brix 

     15 Godkendelse af referat inden udsendelse Godkendt 

 

 
 


